
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 26. marts 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål U

Ministeren omtaler i brevet til Henrik Clausens advokat den 6. oktober 2017,

at Erstatningsnævnet har iværksat en ”særligt hurtig procedure” for at ned-

bringe sagsbehandlingstiden. Mener ministeren, at denne ”særligt hurtige pro-

cedure” har vist sig at være tilstrækkelig, set i lyset af at den gennemsnitlige

sagsbehandlingstid fortsat steg i slutningen af 2017, og set i lyset af at Henrik

Clausens sag fortsat ikke er færdigbehandlet?

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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